
Geachte Voorzitter en Leden van de Raad, 

Graag wil ik beginnen met een geluidsopname van 10 februari om kwart over 1 ‘s nachts 

Ik woon bijna 24 jaar met veel plezier aan de Wilgenhorst in Voorhout. Wij wonen aan de 
Roodemolenpolder een weidevogelgebied, ik vraag u dringend aandacht voor een probleem 
dat onze leefomgeving van mens en natuur al geruime tijd verstoort. De rust die hier 
voorheen ‘s nachts heerste, wordt overstemd door een constante brom en ruistoon, 24 uur 
per dag en 7 dagen in de week. Daarnaast is het hier ook nooit meer donker door 
permanente verlichting in de nacht.  
 
November 2021 en December 2022 heb ik meerdere klachten ingediend bij de ODWH 
vanwege geluidsoverlast veroorzaakt door de in het weekend en ‘s nachts geparkeerde 
koelwagens aan de Edisonstraat 2 en Einsteinpark 12 te Sassenheim. Ondanks belofte van de 
ODWH een geluidsmeeting uit te voeren heeft dit nooit plaatsgevonden. Ook contact met het 
bedrijf hierover heeft geen resultaat opgeleverd.  
 
Op 14 september 2023 maakte ik opnieuw melding van geluidsoverlast bij de ODWH. Nu leek 
het geluid van het dak te komen, specifiek van de koelinstallatie bij het bedrijf aan de 
Edisonstraat 2. Ik stelde verschillende vragen aan de ODWH, maar kreeg ofwel verwijzingen 
naar de gemeente of helemaal geen antwoord. Wel heeft de ODWH op 27 september een 
verkennende meeting uitgevoerd. hierbij is geconcludeerd dat er bij woningen geen 
grenswaarden worden overschreden en dat verdere metingen en rapportage niet zinvol zijn. 
Laag Frequent Geluid is bij deze meeting niet meegenomen. Wel werd toegegeven dat in de 
omgeving sprake was van een substantieel geluidsvermogen en gaf dit  voldoende aanleiding 
om dit bedrijf toch nog iets verder te onderzoeken tijdens een eerst volgende 
bedrijfscontrole. 
 
Op 25 oktober 2023 las ik in de Teylinger een artikel waarin werd gesproken over het recht 
van de inwoners van Teylingen op een gezonde en prettige woon en leefomgeving en  
ongestoorde nachtrust. Dit inspireerde mij om een mail te sturen aan de burgemeester, 
waarin ik mijn onvrede uitte over de aanpak van de ODWH, het ontbreken van  antwoorden 
op mijn vragen, mijn bezorgdheid naar aanleiding van  recente calamiteiten bij het bedrijf aan 
de Edisonstraat 2, en over de vraag hoe er in Teylingen wordt omgegaan met problemen 
rond LFG. 
 
De burgemeester bracht mij in contact met een toezichthouder bouw en woningtoezicht, na 
onderzoek werd bevestigd: 

1. Dat het bedrijf aan de Edisonstraat 2 te Sassenheim inderdaad een koelinstallatie en 
Luchtbehandelingskast zonder vergunning op het dak heeft geplaatst. 

2. Zowel de Koelinstallatie als de Luchtbehandelingskast zijn niet conform bouwbesluit, 
het is zichtbaar vanaf de openbare weg, het bedrijf komt weg met een goedkeuring 
van de welstandscommissie door een wand te plaatsen voor de installatie. Over de 
luchtbehandelingskast die 3 meter te hoog is nog geen informatie beschikbaar. 
Voor beide installaties is er zicht op legalisatie met ruimtelijke onderbouwing. 
 

3. Gemeente en ODWH laten weten in het voorjaar een nieuwe meeting te verrichten 
deze inclusief LFG. 



 
Tot mijn grote verbazing kreeg ik op 8 februari bericht van de ODWH dat de geluidszaak is 
gesloten Dit werd afgedaan met de vraag of ik wel gerechtigd ben vragen te stellen en dat ze 
door mijn vragen niet toekwamen aan hun werk. De toezichthouder liet later echter weten 
dat ondanks de sluiting van het dossier, de meeting toch nog zal plaatsvinden in het voorjaar. 
Hoe geloofwaardig is dat?  
 
Het is te verwijten dat bedrijven zonder vergunning installaties op hun dak kunnen plaatsen 
en dat de ODWH deze overtredingen niet opmerkt tijdens jaarlijkse controles. Bovendien 
breidt het bedrijf zijn productie uit naar het pand aan het Einsteinpark 12, Het pand wordt 
daar uitgebouwd. wederom krijg ik geen antwoord van de gemeente of zij de installaties op 
het dak ook gaan uitbreiden. Als dit het geval is wordt het probleem rond LFG in de 
Roodemolenpolder en omliggende wijken alleen maar groter.  
 
Het is bijzonder ironisch om te ervaren dat bedrijven in deze gemeente beloond worden 
voor het plaatsen van illegale installaties die overlast veroorzaken, terwijl burgers die niet 
wegkijken,  zelf geluidsmetingen moeten laten uitvoeren en worden geadviseerd om dit 
probleem op te lossen via een civiele zaak. Er werd mij letterlijk gevraagd of ik een 
rechtsbijstandsverzekering heb. 
 
De afgelopen maanden ben ik herhaaldelijk teleurgesteld door zowel de ODWH als de 
gemeente. Telkens weer ben ik van het kastje naar de muur gestuurd, of krijg geen antwoord 
op mijn vragen. Gemeente wijst naar ODWH en ODWH verschuilt zich achter het feit dat er 
in NL geen wettelijke grenswaarden zijn voor LFG alleen richtlijnen. Dit brengt daarom de 
verantwoordelijkheid met zich mee voor de lokale overheid, bedrijven en gemeenschap om 
actie te ondernemen. Het beheersen van LFG is een cruciale kwestie voor het beschermen 
van de gezondheid en het welzijn van mens en natuur en het behoud van een gezonde 
leefomgeving en dit verdiend ons aller aandacht. 
  
Tot slot vraag ik u met klem de economische belangen in een gemeente niet de overhand te 
laten hebben boven de bescherming van haar burgers en natuur. 
Zijn hebben toch ook recht op nachtrust zonder overlast van LFG. 
Mocht u zich willen overtuigen van deze omstandigheden dan nodig ik u uit een nacht bij 
ons door te brengen.  Om dit te voorkomen mij oproep aan u, mijn vraag te beantwoorden: 
Hoe gaat de gemeente Teylingen om met problemen rond LFG. 
 
Nog een kleine voetnoot. 
Ik las laatst een toepasselijke statement in de krant: Machtige instellingen blind voor 
mensen, Burgers jarenlang vermorzeld, dit gevoel is helaas heel herkenbaar voor mij. 
 
Graag wil ik nu mijn petitie overhandigen aan de burgemeester  die 77 mensen steunen. 
Stop de geluidsoverlast in de Roodemolenpolder en omliggende woonwijken. 
  
Dank voor uw aandacht. 
 
 
 


